

Damovo Boilerplate English

Damovo delivers technology-enabled business efficiencies to enterprises around the world, enabling them to stay ahead in today's digitally transforming world.

Our customers benefit from our 40 years of experience, expertise and ecosystem of industry partners. Through our consultative approach (understand, deliver and improve) we work with our customers to explore how technology can support their business objectives now and into the future. Our portfolio includes solutions around Unified Communications and Collaboration, Enterprise Networks, Contact Centres, Cloud Services and Global Services.

Damovo has regional offices across Europe and a global capability spanning over 120 countries.

Whatever the sector and wherever the geography, we give our 2,000 customers the tools they need to accomplish continuous business improvement.

Explore more at www.damovo.com

Damovo Boilerplate Deutsch

Damovo liefert technologiebasierende Lösungen, um Geschäftskunden weltweit auf dem Weg ihrer Digitalisierung zu begleiten.

Unsere Kunden profitieren von unserer 40-jährigen Erfahrung und Kompetenz – verbunden mit einem etablierten Partnernetzwerk. Mit unserem beratenden Ansatz – Understand, Deliver und Improve – ermitteln wir in Zusammenarbeit mit unseren Kunden, den Beitrag, den Technologie zur Erreichung ihrer Unternehmensziele leisten kann – jetzt und in Zukunft. Das Damovo Portfolio umfasst Lösungen in den Bereichen Unified Communications & Collaboration, Enterprise Networks, Contact Center, Cloud Services und Global Services.

Damovo unterhält lokale Niederlassungen in Europa und bietet weltweite Services in mehr als 120 Ländern an. Unabhängig von der Branche und dem geografischen Standort geben wir unseren über 2.000 Kunden genau die Werkzeuge an die Hand, die sie benötigen, um kontinuierliche Unternehmensverbesserungen zu erzielen.

Erfahren Sie mehr unter www.damovo.de